
bijvoeglijk naamwoord 



BIJVOEGLIJK NAAMWOORD

- zegt iets over een zelfstandig naamwoord

- is dus mannelijk of vrouwelijk

- is dus enkelvoud of meervoud

pvh - mum10



uitgangen: 

•mannelijk geen uitgang

•vrouwelijk + -e

•meervoud + -s

petit - petite - petits - petites

pvh - mum10



let op onregelmatige vormen (tekstboek p. 77)

let extra op: 

beau - bel - belle - beaux - belles

nouveau - nouvel - nouvelle - nouveaux - nouvelles

vieux - vieil - vieille - vieux - vieilles

pvh - mum10



plaats: achter het zelfstandig naamwoord

uitzonderingen (die voor zelfstandig naamwoord 

komen): tekstboek p. 77

pvh - mum10



► bon - meilleur - le meilleur

pvh - mum10


